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Saxat från styrelsen 2021-08-10 

 
Så var det då dags för ännu ett styrelsemöte via Zoom, men nästa gång satsar vi på att kunna 
träffas fysiskt, men att även kunna ha någon med via Zoom. Detta gör det ju möjligt att delta 
även om man inte kan ta sig till Karlstad. 
 
I sommar har vi deltagit på två evenemang. Först ut var Bygdedagarna i Bjurtjärn, där vi var 
med på lördagen. Eftersom jag var med på plats kan jag rapportera att det blev en mycket 
lyckad dag. Varmt - ja visst – men vi fick plats på logen, där det var riktigt skön temperatur. 
Var det månne detta som gjorde att vi hade många besökare? Nej, besökarna visade även ett 
stort intresse för släktforskning. 
 
Nästa evenemang var ett berättarkafé hos föreningen Skildra på Nygård i Ekshärad. Även detta 
blev mycket lyckat. Vår vice ordförande Britt-Marie Johansson höll två mycket uppskattade 
föredrag och hon presenterade även föreningen. Vid båda tillfällena sålde vi en del och fick 
även några nya medlemmar. 
 
I övrigt handlade styrelsemötet mycket om årets släktforskardagar. Dessa kommer ju att ske 
digitalt och det ska bli spännande att se hur det blir. Redan nu kan du gå in på sfd2021.se och 
klicka vidare till Värmlands Släktforskarförening. Där kommer så småningom mer information. 
Styrelsen kommer att ha ett speciellt arbetsmöte för att organisera vårt deltagande. 
 
Det verkar inte som att vi kommer att kunna ha några föreläsningar på Arkivcentrum under 
hösten. Vi ska i stället ta fram några föreläsningar digitalt. Detta blev mycket uppskattat under 
våren. Vi har ju många medlemmar, som inte har möjlighet att komma till Karlstad. 
 
 

                                  
        Från berättarkaféet på Nygård 
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